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     Prot. Nr 10  

      § 73 – 80 

 

 

     

Protokoll fört vid BK Tullbrons styrelsemöte den 21 jan. 2019 i Boulecenter 

 

 

 

Närvarande: 

Bengt-Arne Nelson ordf.   Gunilla Nilsson, ledamot 

Alf Olsson, kassör    Tora Davidsson, sekr. 

 Jan-Ove  Carlsson, ledamot   Kjell Berglund, ledamot 

Rigmor Svensson, ledamot 

 

  

§ 73  Mötets öppnande  

 Ordförande hälsade de närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

 

§ 74 Val av justerare 

 Bengt-Arne Nelson och Kjell Berglund utsågs som justerare. 

 

 

§ 75 Genomgång av dagordning 

 Den upprättade dagordningen godkändes. 

 

 

§ 76 Föregående mötesprotokoll 

Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

 

§ 77 Ekonomirapport 

Alf Olsson meddelade, att den ekonomiska ställningen är tillfredställande. Under 

detta året hoppas han på en ökning av intäkterna med mellan 5.000:- och 6.000:-kr, 

men samtidigt beräknas en ökning av utgifterna med mellan 2.000:- och 3.000:- kr. 

Under klubbens hallvärdskap erhåller vi kr 1.000:-, när vi sköter korvgrillningen vid 

tävlingar.  

Klubben har vid januaris ingång 102 medlemmar. 
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§ 78 Övriga ärenden  

Bengt-Arne meddelade, att han vid kontakt med Petanque kommit överens om ett 

klubbutbyte och detta ska ske tisdagen den 19 februari kl. 16.00 med trippelspel. 

Detta kommer inte att inverka på vårt utbyte med Läjet, som kan ske någon lämplig 

dag i april. 

Det beslöts att inte deltaga i Svenska Cupen. 

Däremot är flera medlemmar intresserade att deltaga i SM i sommar. En 

anmälningslista ska sättas upp för att arrangera laguppställningar.  

Endast fem medlemmar har anmält sig till regelkursen, men eftersom det måste vara 

minst sex deltagare, avvaktar vi med starten tills vidare. 

Vår förening är inbjuden av Hallands Idrottsförbund till Falcon Arena på onsdag för 

information (Sisu) om kommande arrangemang och om vad förbundet kan vara 

behjälpliga med. Tullbron har anmält fem deltagare, Bengt-Arne, Marianne N, 

Rigmor, Kurt och Lars N.  

Beslöts att hålla ett diskussionsmöte efter årsmötet den 31 januari. 

Våra träningstider blir oförändrade, dock kan vi disponera lediga banor på onsdagar. 

 

       

§ 79  Nästa möte 

 Nästa möte kommer att bli årsmötet, som äger rum den 31 januari 2019.  

 

 

§ 80 Sammanträdets avslut 

Bengt-Arne Nelson tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

   

    

  

Vid protokollet Justeras  Justeras 

 

  

……..………………            …………………..… …..…………………. 

Tora Davidsson Bengt-Arne Nelson Kjell Berglund 


